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Osiedle Ołtaszyn 
Jednostka Pomocnicza 

Miasta Wrocławia 
 

PROTOKÓŁ Z XXIII SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 24 lipca 2023 r. 

1. Otwarcie sesji.  

2. Sporządzenie listy obecności -załącznik nr 1 do protokołu. 

Wymagane kworum- 7 radnych.  

Obecnych: 7 radnych.  

Nieobecni: Patrycja Ciupa, Krzysztof Greń, Krystyna Hamburger, Maciej Kucfir, Zbigniew 
Szpiczakowski, Michał Tokarski, Jakub Zychowicz. 

Przewodnicząca Rady otworzyła sesję w trybie § 16 ust. 8 Statutu, przy stanie obecności 6 
radnych. Jednocześnie poinformowała, że w związku wygaszeniem mandatów dwóch radnych 
Rady Osiedla - Dział Organizacyjny Urzędu Miasta wskazał kandydatów na zwolnione miejsca, 
którzy w wyborach uzyskali największą liczbę głosów - p. Alicję Urban i p. Jadwigę Zawiślak. 
Pani Alicja Urban pomimo powiadomienia nie stawiła się na sesję. Natomiast uczestnicząca w 
sesji p. Jadwiga Zawiślak złożyła ślubowanie i objęła mandat radnej.   

W związku z powyższym wobec osiągnięcia kworum sesja prowadzona była nadal w 
normalnym trybie, zgodnie z porządkiem obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku sesji lub zgłoszenie wniosków o jego zmianę i przeprowadzenie 
głosowania w tej sprawie. Wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie: przyjęto jednogłośnie.  

4. Procedowanie uchwał: 

− Nr. XXIII/98/23 w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji zad. społ. pn. „Piknik Powitanie 

Lata 2023”. 

Głosowanie – przyjęto jednogłośnie. 

− Nr.  XXIII/99/23 w sprawie odwołania członka Zarządu Osiedla Ołtaszyn. 

Głosowanie – za: 6 radnych, wstrzymał się 1. 

− Nr. XXIII/100/23 w sprawie wyboru Sekretarza Osiedla Ołtaszyn. 

Głosowanie –za: 6 radnych, wstrzymał się 1.  

− Nr. XXIII/101/23 w sprawie wyboru Członka Zarządu Osiedla Ołtaszyn. 

Głosowanie – za: 6 radnych, wstrzymał się 1. 
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Głosowanie nad trzema uchwałami XXIII/99/23 – XXIII/101/23 - poprzedziło wystąpienie 

Przewodniczącej Zarządu Osiedla, która w związku w wygaśnięciem mandatu radnej Marii 

Kręcisz – Sekretarza Zarządu - wnioskowała o dokonanie zmian w składzie Zarządu, a w 

szczególności: 

a.  powołanie na funkcję Sekretarza Osiedla - radnego Rafała Skułę, po wcześniejszym 

odwołaniu ww. z uprzednio pełnionej funkcji. Członka Zarządu, 

b. powołanie na funkcję Członka Zarządu radnego Henryka Surmę. 

Obaj radni wyrazili zgodę na objęcie proponowanych funkcji.  

 5. Sprawy bieżące.  

a. Wycinka drzewa przy ul. Koszyckiej. 

ZZM poinformował RO o potrzebie wycięcia jednego drzewa przy ul. Koszyckiej, które może 
stanowić zagrożenie dla mieszkańców osiedla. 

 Temat drzewostanu przy ul. Koszyckiej był omawiany na poprzednich sesjach. 

W powyższej sprawie radna Edyta Skuła /jako Radna Miejska/ wystąpiła z interpelacją do 
Prezydenta Wrocławia o podjęcia działań mających na celu ochronę obszaru nieistniejącego 
już Placu Bismarcka i zachowanie istniejącej na tym terenie zieleni. Ponadto radny Rafał 
Skuła jest umówiony na rozmowę z Prezydentem w temacie jw. 

Ustalenia: Zarząd dokona sprawdzenia stanu drzewa i w zależności od sytuacji podejmie 
działania interwencyjne w ZZM lub opublikuje informację o wycince na stronach osiedla. 

b. Fundusz Czasu Wolnego. 

WCRS poinformował o możliwości składania przez osiedla wniosków o dofinansowanie 
zadań w ramach FCzW. Termin naboru ofert upływa 08.09. br. Zadania winny zostać 
zrealizowane w okresie październik – grudzień 2023r. 

Radni proponowali zorganizowanie ogniska na terenie zielonym przy ul. Koszyckiej. 

Ustalenia: Inne propozycje działań w ramach FczW- radni przekażą Zarządowi.    

 c. Dolnośląski Budżet Obywatelski. 

Ustalenia: Zarząd dokona rozeznania w sprawie jw.  

6. Wnioski i skargi mieszkańców. 

a. Przewodnicząca Rady omówiła interwencje złożone przez Zarząd w sprawach:  

- Opracowanie mpzp w rejonie ul. Brylantowej i Nefrytowej. W wykonaniu ustaleń z 

poprzedniej sesji przesłano pismo do Działu Planowania Przestrzennego UM.   

- Kapitalne remonty ulic na osiedlu Ołtaszyn. Rada Osiedla przesłała do jednostek miejskich   

WIM UM i ZDiUM uchwałę podjętą na poprzedniej sesji. 
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- Zły stan nawierzchni na ul. Nenckiego.  

W odpowiedzi na pismo Zarządu w sprawie złego stanu nawierzchni na ul. Nenckiego na 

odcinku od Strachowskiego do Traktorowej ZDiUM poinformował, że ubytki w nawierzchni 

zostały naprawione w II połowie czerwca br. Odnosząc się do wniosku Zarządu Osiedla o 

wykonanie remontu kapitalnego ulicy - oświadczył, że sytuacja finansowa Miasta nie pozwala 

na realizację przedsięwzięcia. 

-   Gałęzie na skrzyżowaniu ul, Grota Roweckiego i Gałaczyńskiego – usunięte. 

b. Plac zabaw przy ul. Rubinowej. 

Wg.  pisemnego oświadczenia Policji bezpieczeństwo na placu zabaw i wyeliminowanie 

patologicznych zjawisk na tym terenie będzie traktowane priorytetowo. 

c. Drzewo iglaste w łączniku ul. Włada i Unruga. Wg. informacji Przewodniczącego Komisji ds. zieleni, 

drzewo rosnące w łączniku ul. Włada-Unruga jest zdrowe. Odpowiedź w sprawie braku możliwości 

wycinki mieszkańcy, otrzymali od ZZM. 

Ustalenia. Komisja ds. zieleni ponownie skontaktuje się z ZZM, proponując przycięcie drzewa. 

7. Zapytania radnych i wolne wnioski: 

a. Radna Jadwiga Zawiślak -wnosiła o podjęcie działań w sprawach: 

- usunięcie sterty gałęzi zalegających na skrzyżowaniu ul. Unruga i Nenckiego. 

Ustalenia: Komisja ds. Zieleni skontaktuje się w tej sprawie z Ekosystemem sp. z oo. 

- niszczenie przez sprzęt ciężki nawierzchni ul. Orawskiej. Powyższa sytuacja związana 

jest z realizacją dużego osiedla deweloperskiego przy ww. ulicy. Radna podkreśliła, że 

fragment ul. Orawskiej został zrealizowany w ramach programu inicjatyw społecznych tzn. z 

udziałem środków finansowych mieszkańców. 

Radny Rafał Skuła informował, że w sprawie jw.  Zarząd rozmawiał wyprzedzająco ze ZDiUM , 

sygnalizując możliwość wystąpienia w trakcie budowy problemów z organizacją ruchu w tym 

rejonie i znacznymi uciążliwościami dla mieszkańców – bez rezultatu. 

 Ustalenia: Zarząd podejmie ze ZDiUM rozmowy na temat zmiany trasy sprzętu ciężkiego, z 

propozycją ustalenia przebiegu dojazdu przez ul. Grota Roweckiego, ulicę przy torach / bez 

nazwy/, ul. Orawską od strony północnej.  Alternatywą dla powyższego rozwiązania jest 

zabezpieczenie utwardzonego fragmentu ul. Orawskiej przed zniszczeniami poprzez wyłożenie 

płytami betonowymi. 
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b. Radna Krystyna Sawińska informowała o stertach odpadów zalegających we wnętrzu wiaty 

śmietnikowej i w pobliżu na terenie zielonym przy ul. Pszczelarskiej 7. 

Ustalenia. Zarząd wystąpi do zarządcy terenu - Wrocławskich Mieszkań o usunięcie odpadów. 

c. Gospodarka odpadami o dużych gabarytach. 

W trakcie dyskusji nad problemem gospodarki odpadami w tym o dużych gabarytach - Radny 
Rafał Skuła rozważał możliwość zastosowania wyrywkowego monitoringu miejsc podstawień 
kontenerów. Pozwoliłoby to na wyeliminowanie osób wyrzucających nie kwalifikujące się do 
tego odpady np. elektrośmieci, tekturę, środki chemiczne itp.  

Ustalenia: Zarząd podejmie rozmowy w sprawie jw. z Ekosystemem. 

d. Tablice informacyjne. 

Radny Rafał Skuła poinformował, że wyczyścił pomalowane farbą tablice informacyjne Rady. 
Wnioskował jednocześnie by z uwagi na małą powierzchnię tablicy zlokalizowanej na 
budynku przy ul. Pszczelarskiej 7 i dużą ilość ogłoszeń wymagających upublicznienia przez 
Radę - CAL zaprzestał wywieszania na niej swoich ogłoszeń. CAL wykorzystuje do tego celu 
witryny w budynku, co zapewnia właściwy poziom informacji o prowadzonych działaniach. 

Ustalenia: Sprawa do rozmowy z CAL.  

e. Młodzieżowa Rada Osiedla. 

Ustalenia: Przewodnicząca Zarządu omówi z Wiceprezydentem Wrocławia - Bartłomiejem 
Ciążyńskim temat młodzieżowej rady osiedla. 

8. Wnioski dotyczące protokołu z XXII sesji i jego przyjęcia. 

Wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie: za – 6 radnych, 1 wstrzymujący. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Osiedla Krystyna Sawińska dokonała zamknięcia obrad. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Przewodniczyła                                                                       Protokołował 

Przewodnicząca Rady Osiedla                                                  Sekretarz Osiedla 

 

       Krystyna Sawińska                                                                    Rafał Skuła 

 

 


